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沉甸甸的馒头，热气腾腾的年糕，喜滋滋的心情，在雪花飘零的冬日，穿梭着忙碌的身影。日月更迭，季节变换，又是一年岁始时，阳光暖暖的，时光慢慢的，周围的空气仿佛都在微笑着，笑着督促我该拾掇起闲散的心情，伸出庸懒的双手，稍稍书写下这个节日里的琐碎与...
沉甸甸的馒头，热气腾腾的年糕，喜滋滋的心情，在雪花飘零的冬日，穿梭着忙碌的身影。日月更迭，季节变换，又是一年岁始时，阳光暖暖的，时光慢慢的，周围的空气仿佛都在微笑着，笑着督促我该拾掇起闲散的心情，伸出庸懒的双手，稍稍书写下这个节日里的琐碎与喜悦。这篇关于《好朋友新春英文拜年短信》文章是为您搜集的，希望对大家有所帮助！
>好朋友新春英文拜年短信篇一
1、新年祝福向你来，愿你生活更精彩，灿烂心情天天在，幸福平安人康泰！新年快乐！
New Year greetings to you, wish you a better life, bright mood everyday, happy and safe people Kangtai! Happy New Year!
2、快快乐乐，开开心心；健健康康，轻轻松松；团团圆圆，恩恩爱爱；和和美美，红红火火！
Happy, happy heart; healthy, relaxed; reunion, love; harmony, beauty, prosperity!
3、拨动真诚的心弦，铭记成长的辛酸，成功的道路上永远离不开您，亲爱的老师，祝您永远幸福！
Pull sincere heartstrings, bear in mind the bitterness of growth, the road to success can never be separated from you, dear teacher, I wish you happiness forever!
4、祝你春节身体好，平安吉祥福星照。愿你甜蜜连年有，合家幸福财神报。
I wish you good health, peace and good luck in the Spring Festival. Wishing you many years of sweetness and happiness in your family.
5、财旺福旺运气旺，万马奔腾迎旺年！祝您新年快乐！
Fortune, fortune and good luck make ten thousand horses gallop to welcome the prosperous year! Happy New Year to you!
6、亲爱的朋友，让我们一起静静地等待未来、希望和光明以及马上就要敲响的新年的钟声！
Dear friends, let\'s wait quietly for the future, hope and light, and the New Year bell that will ring soon!
7、祝你微笑进取，所有梦想成真！祝你万事如意，新年鸿福吉祥！
May you smile and make progress, and all your dreams come true! Good luck and good luck in the New Year!
8、新年到了，快把你手中的快乐按钮生生级吧，你看吧，快乐就在你的掌握之中。春节愉快！
New Year\'s Day is coming. Now, let\'s get the happy button in your hand into the new grade. You see, happiness is in your grasp. Happy Spring Festival!
9、随着除夕之夜的到来，向你说一声：永远平安。让这祥和的旋律，伴你度过一生。
With the arrival of New Year\'s Eve, say to you: always safe. Let this peaceful melody accompany you through your life.
10、珍藏昨天难忘的记忆，培育明天真诚的友谊。祝您新春快乐！
Keep the unforgettable memories of yesterday and cultivate the sincere friendship of tomorrow. Happy New Year to you!
11、新年又来到，向你祝个好，办事处处顺，生活步步高，好运天天交，越长越俊俏，财源滚滚流。
New Year is coming again. I wish you a happy new year. The office is in good order, the life is stepping up, the good luck is everyday. The longer the year, the more beautiful the person is, the more money is flowing.
12、新年祝你理想远大，满面红光大步跨，开宝马住广厦，成立公司当老大，翻云覆雨亚细亚！
New Year\'s greetings to you. Wishing you great ideals, bright faces and great strides, opening BMW to live in Guangzhou Mansion, setting up a company as the boss, overturning clouds and raining Asia Minor!
13、送走旧年的时候，也送走一年的阴郁，迎来新春的时候，也迎来新的希望。给您拜年啦！
Send away the old year, also send away the gloom of a year, usher in the new spring, also usher in new hope. I\'ll pay you a new year call!
14、在美好的节日里，寄上我一份真挚的祝福，春节的脚步会把它们全送给纯洁无瑕的你！
In the beautiful festival, send me a sincere blessing, the footsteps of the Spring Festival will give them all to you pure and flawless!
15、祝你正财偏财横财，财源滚滚；亲情友情私情，情情如意；官运财运桃花运，运运亨通。
I wish you good fortune and windfall wealth, billowing financial resources; family, friendship and personal feelings, good feelings; official fortune, peach blossom fortune, good luck and prosperity.
16、瑞雪纷飞寒梅俏，枝头喜鹊闹。除夕吉星照，如意祥云绕，桃红柳绿春来早，年丰人欢笑！
Snow is flying, cold and beautiful, and magpies are bustling. Lucky stars on New Year\'s Eve, like the auspicious clouds around, peach, willow and green spring comes early, rich people laugh!
17、年年岁岁花相似、岁岁年年人不同，祝新年快乐！事事顺意。
I wish you a happy New Year! Everything goes smoothly.
18、祝你新年快乐！万事如意！在新的一年里身体健康！事业有成！芝麻开花节节高！
Happy New Year to you! Everything goes well! Good health in the new year! Successful career! Sesame blossoms high!
19、祝福是份真心意，不是千言万语的表白。一首心曲，愿你岁岁平安，事事如意，快乐春节！
Blessing is a sincere intention, not a thousand words. A heart song, wish you peace, good luck in everything, happy Spring Festival!
20、谢谢您对我的帮助，让新春带去我的祝福，祝您身体健康，万事如意！
Thank you for your help, let the Spring Festival bring my blessings, I wish you good health, all the best!
21、除夕快乐！亲爱的，因为牵了你的手，所以我要抓住你的手。给你幸福给你快乐相伴永远？
Happy New Year\'s Eve! Honey, because I hold your hand, so I want to hold your hand. Give you happiness to accompany you happily forever?
22、把所有的祝福写进短信里，敲开吉祥的大门，早早的去拜年，新年快乐！
Write all the blessings into the text message, knock on the door of auspiciousness, go to New Year early, happy New Year!
23、相识系于缘，相知系于诚，一个真正的朋友不论在身何处，总时时付出关和爱，愿你新春快乐！
Acquaintance depends on fate, acquaintance depends on sincerity. A true friend, no matter where he is, always pays attention and love. Wish you a happy New Year!
24、我们满怀辛勤耕耘的丰收喜悦，迈着奔向新征程的豪迈步伐，迎来了新世纪又一个新年。
We are full of the joy of hard work and harvest, marching forward to the new journey, ushering in a new century and a new year.
25、值此新春佳节之际，祝您及家人幸福吉祥身体健康，乐驰千里马，更上一层楼！
On the occasion of the Spring Festival, I wish you and your family happiness, auspiciousness and good health, Le Chi Qianli Ma, to a higher level!
26、岁月的意象渐渐绿了，嫩叶和新叶的歌，沿着年轮旋转。新年快乐！
The image of the years is gradually green. The songs of the tender leaves and the new leaves revolve along the rings. Happy New Year!
27、给您拜年啦！恭祝您新春快乐、阖家幸福、吉祥如意！
I\'ll pay you a new year call! Wishing you a happy New Year, a happy family and good luck!
28、我的新年愿望很简单，祝朋友身体健康，新年快乐！
My New Year\'s wish is very simple. I wish my friends good health and happy New Year!
29、古话说，天增岁月人增寿，新春伊始，祝您身体健康，长命百岁。
As the old saying goes, days add years and people live longer. At the beginning of the Spring Festival, I wish you good health and long life.
30、在这辞旧迎新之际，把最美好的祝福送给你，愿你新年行大运，生活节节高！
On the occasion of leaving the old year and welcoming the new year, I send you my best wishes. Wishing you great luck in the New Year and a high festival of life.
31、花开花谢，此消彼长，云卷云舒，又是一年。愿时间更替带给你美丽心情，新年快乐！
Flowers blossom and fade, and then they grow and fall. Clouds roll and clouds shu, and it\'s another year. May the change of time bring you a beautiful mood and a happy New Year!
32、岁月如诗，句句悠扬。友谊如歌，余音绕梁。温馨季节，思念满怀。亲爱的朋友，新年快乐！
Years are like poems, sentences are melodious. Friendship is like a song. Warm season, full of miss. Happy New Year, my dear friends!
33、新年祝福，新年的钟声悠然响起，飘送着我的祝福，萦绕在您的身边！
New Year\'s greetings, New Year\'s bells sounded leisurely, sending my wishes, lingering around you!
34、新年快乐！亲爱的，因为牵了你的手，所以我要抓住你的手。给你幸福给你快乐相伴永远。
Happy New Year! Honey, because I hold your hand, so I want to hold your hand. Give you happiness to accompany you forever.
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Rich blessings for health and longevity is my special wish for you in the coming year.
祝你在新的一年里身体健康，多福多寿。
A cheery New Year hold lots of happiness for you!
给你特别的祝福，愿新年带给你无边的幸福、如意。
May you have the best New Year ever.
愿你度过最美好的新年!
Much joy to you in the up coming year. May the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at New Year and stay with you all the year through.
让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
A New Year greeting to cheer you from your daughters.
愿女儿的新年祝福带给你快乐。
At New Year and always, may peace and love fill your heart, beauty fill your world, and contentment and joy fill your days.
新年的祝福，平日的希冀，愿你心境祥和、充满爱意，愿你的世界全是美满，
愿你一切称心如意，快乐无比。
May the joy of New Year be with you throughout the year.
愿新年的快乐一年四季常在。
Peace and love for you at New Year from all your students.
祝老师新年充满平安和爱。
Wishing you a sparkling New Year and bright happy New Year! May the season bring much pleasure to you.
愿你的新年光彩夺目，愿你的新年灿烂辉煌!佳节快乐!
Wishing you all the blessings of a beautiful New Year season.
愿你拥有新年所有美好的祝福。
Wishing you all the happiness of the holiday season.
祝节日幸福如意。
Hope all your New Year dreams come true!
愿你所有的新年想都成真!
Hope you enjoy the happiness of New Year and all the trimmings.
祝你享尽新年佳节的快乐和新年的礼品。
Warm hearted wishes for a happy New Year filled with all your favorite things.
传统佳节之际，献上殷殷祝福，祝新年万事如意!
I wish you a happy New Year. All affection and best wishes to you and yours.
以我所有的爱心与真诚祝你及全家圣诞快乐。
In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts. May the kind of New Year outshine all the rest.
在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的新年比往年更璀璨。
May the New Year be a time of laughter and real enjoyment for you. Best wishes.
愿新年不仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你。
May the glow of New Year candle fill your heart with peace and pleasure and make your New Year bright.
Have a love filled New Year!
愿新年的烛光带给你祥和与喜悦，祝你新年充满爱。
May the bright and festive glow of New Year candle warm the days all the year through. Hoping you will have a wonderful time enjoying New Year that is happy in every way.
愿明亮喜庆的新年烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度新年!
New Year time is here. I hope you have a wonderful New Year. May every day hold happy hours for you.
新年来临，祝新年快乐，愿你时时刻刻幸福欢乐!
May your New Year be filled with special moment, warmth, peace and happiness, the joy of covered ones near, and wishing you all the joys of Christmas and a year of happiness.
愿你的新年充满温馨，祥和，与亲人团聚的快乐，祝乐陶陶，新年乐无限。
Warm greetings and best wishes for happiness and good luck in the coming year.
衷心祝福来年快乐、幸运!
New Year should be a time of banked-up fines, the scent of flowers and wine, good talk, good memories and loyalties renewed. But if all else is lacking - love will do.
新年是这样美好的时光：炉火熊熊，花儿芬芳，醇酒飘香，殷殷祝福，美好回忆，
恩爱日新。即便没有一切，只要有爱便足矣。
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Best wishes for the year to come!
恭贺新禧!
Good luck in the year ahead!
祝吉星高照!
May you come into a good fortune!
恭喜发财!
Live long and proper!
多福多寿!
May many fortunes find their way to you!
祝财运亨通!
I want to wish you longevity and health!
愿你健康长寿!
Take good care of yourself in the year ahead.
请多保重!
Wishing you many future successes.
祝你今后获得更大成就。
On this special day I send you New Years greetings and hope that some day soon we shall be together.
在这特殊的日子，向你致以新年的祝福，希望不久我们能相聚在一起。
I would like to wish you a joyous new year and express my hope for your happiness and good future.
祝新年快乐，并愿你幸福吉祥，前程似锦。
May the New Year bring many good things and rich blessings to you and all those you love!
愿新年带给你和你所爱的人许多美好的事物和无尽的祝福!
Rich blessings for health and longevity is my special wish for you in the coming year.
祝你在新的一年里身体健康，多福多寿。
Good luck, good health, hood cheer. I wish you a happy New Year.
祝好运、健康、佳肴伴你度过一个快乐新年。
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